
Referat af  

menighedsmøde    

i Ny Holte Sogn 

Mødet afholdtes søndag den 1. juni 2014 efter højmessen i sognegården Skovlodden 17 i Holte.  

Mødet var bekendtgjort i Rudersdal Avis i udgaverne af 26. maj 2014 og 30. maj 2014. 

Til mødet forelå følgende dagsorden: 

1) Velkomst ved formand Sven Larsen 

2) Kirkelige aktiviteter i årets løb samt påtænkte aktiviteter ved sognepræst Grete Bøje 

3) Beretning om regnskabet for 2013 

4) Projekt om ny sognegård 

5) Ønsker og ideer fra menigheden 

6) Eventuelt 

Mødet startede med, at kirkeværge Michael Seistrup blev valgt som ordstyrer, og at Sven Larsen blev valgt 

som referent. 

Under dagsordenens enkelte punkter fremkom følgende:  

Ad dagsordenens punkt 1) Velkomst ved formand Sven Larsen  

Sven Larsen bød velkommen til det årlige menighedsmøde og gjorde opmærksom på, at information om 

aktiviteter i sognet kan indhentes på kirkens hjemmeside. Hvis der er spørgsmål til kirkens aktiviteter og 

virke, er man velkommen til at rette forespørgsler til kirkekontoret, præsterne eller menighedsrådet. 

Ad dagsordenens punkt 2) Kirkelige aktiviteter i årets løb samt påtænkte aktiviteter ved sognepræst Grete 

Bøje 

Grete Bøje redegjorde for stedfundne aktiviteter siden sidste menighedsmøde den 26. maj 2013. 

Aktiviteterne er specificeret i bilaget til nærværende referat.  

I tiden indtil næste menighedsmøde påregnes stort set samme aktiviteter som i den forgangne periode.  

Sogneudflugten afholdes den 14. juni 2014 og går til Odense Domkirke og De japanske Haver i Broby og 

inkluderer en sejltur på Odense Å. Turen er fuldtegnet.   

Ad dagsordenens punkt 3) Beretning om regnskabet for 2013  

For 2013 var der udstukket en driftsramme på 3.901.272,00 kr.  Året endte med et overskud på 169.208,92 

kr., der skal anvendes til kunst og møblering i den nye sognegård.  

Ad dagsordenens punkt 4) Projekt om ny sognegård     

Arbejdet med den nye sognegård blev påbegyndt ultimo februar 2014 og har indtil nu forløbet efter planen. 

Der har ikke været spilddage som følge af vejrliget og der har ej heller været tale om uforudsete udgifter af 

væsentlig betydning. 

 



Der fremkom en forespørgsel om anvendelse af trekantsarealet øst for kirken ned mod Kongevejen som 

parkeringsplads. Dette er ikke muligt, idet kommunen har forlangt, at der skal være frit udsyn fra Kongevejen 

op mod kirken.    

Ad dagsordenens punkt 5) Ønsker og ideer fra menigheden  

En af mødedeltagerne oplyste, at der foregår mange aktiviteter i det nye Rønnebærhus med mange 

deltagere af samme type som deltagere til aktiviteterne i Ny Holte Sogn og spurgte i den anledning, om der 

ikke kunne etableres en forbindelse med aktiviteterne i Rønnebærhus og aktiviteterne i Ny Holte Sogn. Der 

kunne således etableres en slags vekselvirkning mellem aktiviteterne de to steder. Indbydelser til sognets 

aktiviteter kunne f.eks. lægges i Rønnebærhus på samme måde som de i dag bliver lagt på biblioteket.  

Menighedsrådet vil overveje forslaget. 

Der blev efterlyst mere ungdomsarbejde fra sognets side for at etablere en kontinuerlig interesse for kirken. 

Hertil svarede Grete Bøje, at det efter konfirmationen er vanskeligt at fastholde de unge i det kirkelige miljø. 

Efter endt skoleuddannelse flytter mange væk fra sognet for at studere og uddanne sig. Efter endt studietid 

og uddannelse flytter nogle tilbage til sognet og her forsøger kirken at gøre dem interesseret i det kirkelige 

arbejde f.eks. i forbindelse med, at de skal giftes eller have deres børn døbt.       

Næste møde i menighedsrådet er den 17. juni 2014.    

Ad dagsordenens punkt 6) Eventuelt  

Flere mødedeltagere gjorde opmærksom på, at Gudstjenester i Holte Kirke ofte ikke var annonceret i 

dagbladene. Menighedsrådet vil over for de pågældende kirkelige medarbejdere indskærpe, at alle 

Gudstjenester skal annonceres.  

Videre vil det blive indskærpet, at referater fra møderne i menighedsrådet lægges på kirkens hjemmeside, 

idet nogle mødedeltagere gjorde opmærksom på, at de ikke kan se referaterne på hjemmesiden.     

Der fremkom ønske om, at den elektroniske udsendelse af kirkens nyhedsbrev sker i form af, at 

nyhedsbrevet vedlægges mailen som en fil.          
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